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Bestyrelsesmøde DCU Distrikt Sjælland 
 
 
15. maj 2023 kl. 17.30 
Idrættens Hus 
 
Indbudt 	 	
Torben Ridder (TR), Ole Olsen (OO), Per Thue Hansen (PTH), 
Maria Irming Pedersen (MIP), Rikke Bak Oytan (RBO), Morten Madsen (MM) 
og Per Henrik Brask (PHB) 
 
Afbud 
Thomas Schlüter (TS) 
 
 
Punkt 1  
Godkendelse af dagsorden 
 
Punkt 2  
Forventningsafstemning; debat og konkrte ønsker / prioriteringer 
Ikke et punkt om materiel, SW eller investeringsøvelse. Det gik på medarbejder-
ressourcer og at få defineret opgaver og dernæst at foretage en både fornuftig og 
værdiskabende fordeling, der sikrer kvalitet og stabilitet. 
 

I. Landevejsløbsaktiviteter; 
a. Hvad er der fremover behov for ift at drive og afvikle cykelløb? 
b. Hvad skal der til for at lette arbejdet for distriktsbestyrelsen (udover 

konstant presset situation med TO, bemanding og transport af 
dommervogn, kommissærer osv)? 

 
Mange opgaver varetages af frivillige i distrikterne. Det er en såbar situation, så 
hvilke opgaver kan med fordel – på opfording fra DCU-formanden – varetages af 
administrationen? 

II. Hvis alle ønsker er mulige, hvad skal der så til af ressourcer; 
a. En dedikeret administrativ medarbejder? 
b. En løbsadministrator eller -koordinator? 
c. Anden profil og type ressource? 

 
III. Økonomi.  

a. Hvordan kan vi – distrikter og DCU – sammen økonomistyre? 
b. Skal løbsaktiviteter budgetlægges i fællesskab? Distrikterne i mellem eller 

distrikterne imellem og DCU? 
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Det handler om synlighed af økonomi. Distrikternes p.t. primære aktivitet afspejles 
ikke DCUs drift, og DCUs økonomi er uafhængig af løbsaktiviteterne i distrikterne.  
 
Enighed om, at det er vigtigt, at der ikke skal være lønnede medarbejdere i distriktet, 
for distriktet har netop slanket balance / økonomi med målet om, at pengene bliver i 
klubberne. Tilskud til sikkerhedsmedarbejder ansat i DCU bibeholdes. 
 
Punkter: 
Relevans og forventelige idéer og ønsker er så omfattende, at disse punkter blot er 
første input til DCUs bestyrelse: 
 

1. Opgaver som økonomi og selve driften af distriktet skal ikke udføres af DCU 
administration. At få et cykelløb til at "ske" vil der være opgaver fordelt mellem 
arrangerende klub, distrikt og DCU-administration. Distriktet kommer retur på dette 
 

2. Kommissærer kan fordel ligge central (DCU-administration) og ikke distrikterne 
 

3. Regnskabs- og økonomimøde. Fælles møde for åbenhed og transparens af 
distrikternes økonomi i forbindelse med budgettering. 
 

4. Referat fra bestyrelsesmøder udsendes af administrationen til alle sjællandske 
klubber, når distriktet har indsendt det 
 

5. Protesttid på 15 minutter skal overholdes (landevejsløb). Det vil sige, at det normalt 
ikke skal være muligt at protestere senere end et kvarter og mail efterfølgende kan 
afvises. Det er kommissærerne, som afgør placeringer. 
 

6. Synlighed og eksponering i presse og TV. Support til presseomtale, SoMe m.m. 
Hvorfor er fx – og blot som idé – TV2 Kosmopol og TV2 Øst ikke ude til cykelløb? 
 

7. Sikkerhed, kommunikation (ajourføring af manual for event) med arrangerende 
klub = DCU-administration 
 

8. Helt åbent: Hvad tilbyder vi (DCU og distrikter), som skal gøre, at man som klub 
melder sig ind? Kort sagt, hvad er pitchen for DCU og distrikt. 
 

9. Hvordan bliver en klub helt lavpraktisk en del af DCU/distriktet? Opgave for DCU er 
at gøre det lettere fx med link på hjemmesiden. 

 
Det kommende resultat af og feed back på spørgeskema vedrørende det såkaldte 
"loyalitetsprogram" får også indflydelse på yderligere idéer. Med 2.526 respondenter 
må det forventes, at vi får konkrete forbedringspunkter fra vores medlemmer, som 
også skal inkluderes i ovenstående. 
 
Debat om et distriksløb og indledningsløb som pointgivende. Her kan rytterne – i 
givet tilfælde – samtidig hente rygnumre. Kan distriktet være løbsarrangør? 
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Punkt 3  
I hvilket omfang lever vi op til vores vision og mission? Vi er ikke i mål men på vej. 
Eller i sporet.  
 
 
Vision 
DCU Sjælland vil gøre det attraktivt at være cykelklub og medlem af en cykelklub 
  
Mission 
DCU Sjælland er klubbernes klub 
 
 
Besøg en klub J Alle bestyrelsesmedlemmer ønsker som repræsentant for DCU 
Distrikt Sjælland at besøge en klub – bredt over discipliner. Det kan være til træning, 
på en klubaften eller til et af klubben arrangeret cykelløb. 
 
Punkt 4 
Dommervogn m.m. (PTH). Struktur og ressourceallokeringer til: 

• Dialog med løbsarrangerende klubber om logistik og koordinering omkring 
dommervognen 

• Tidtagerteamet under løbet 
• Sikkerhed før og under løber 

 
Punkt 5 
Økonomi (TR). Dagsdato-opgørelse lyder driftsresultat på 374.000 kroner, hvoraf der 
fortsat mangler en del omkostninger, som kommer jævnt resten af året. Likviditen er 
god. 
 
Punkt 6 
Orientering og nyt fra formanden og bestyrelsesmedlemmer. 
 
Orietering fra formandsmøde afholdt 2. maj bl.a. om proces for godkendelse af 
jersey ved nye klubber. 
 
Jig til måling af TT-cykler indkøbes og betales fortsat af DCU. Efter seneste 
bestyrelsesmøde opstod tvivl om DCU ville betale (på baggrund af forespørgsel, om 
distriktet ville bidrage med 5.000 kroner til indkøbet). DCU betaler det fulde beløb. 
 
Rygnumre. Minus årstal, minus klasser men fortsat farver på kommende numre. 
Beslutning om leverandør, indkøb m.m. på bestyrelsesmøde august eller september 
2023.  
 
Hvad betaler Demin i sponsering, og hvor meget af dette skal tilgå distrikterne? 
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Punkt 7 
Evt. Skal man være medlem af en klub for at opnå licens til at køre neutral service? 
Ja, jf. de sportslige regler skal de personer, som kører neutral servicebil, også være 
medlem af en klub. For dem som evt. ikke er det p.t. findes løsning. 
 
Administrationsrettigheder til Sportstiming. Det undersøges hvem der har 
administrationsrettigheder. Bestyrelsen var ikke helt klar over det. 
 
Fastsættelse af næste møde er besluttet til 19. juni kl. 17.30-20.00. Indkaldelse er 
sket i Outlook. 
 
 
 
Referant: Per Henrik Brask 
 
 


